

Referat bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd DUR torsdag den 26. november 2019 kl. 18.30 til 21.00 Lokale 4, Borgerhuset

Referat: Jacob

Deltagere: Henrik, Arne, Henriette, Jacob, Klaus

Afbud: Bente, Kim, Charlotte, Claus

De nævnte tider er vejledende

Godkendelse af referat samt dagsorden og økonomi gennemgang v/Ole

136/2019: 18³⁰-18⁴⁰

- Referat bedes gennemlæst inden mødet.
- Henrik sørger for at vi har modtaget regnskabet inden mødet

Beslutning:

Mødet blev afkortet da sidste punkt på dagsordenen udgik. Kasseren deltog ikke på dette møde.

Referat er godkendt

Henrik afklarer udgifter under annoncer med kasseren

Foreninger i DUR.

137/2019: 18⁴⁰-18⁵⁰

- 1.1 Hvilke foreninger er medlemmer i DUR, og har betalt kontingent?
- 1.2 Hvis der ikke er foreninger der har betalt kontingent, hvordan kan der så opstilles stemmeberettigede til generalforsamlingen?
 - 1.2.1 Hvis der ikke er foreninger der har betalt kontingent, hvorfor skal de så have en "repræsentant" i bestyrelsen?

Beslutning:

En foreløbig drøftelse af emnet omkring kvotering af DUR's bestyrelse og dens sammensætning. Der er før mødet udsendt nyt forslag.

- Ønsker vi fortsat 4 borgermedlemmer, 2 erhvervsmedlemmer, 2 foreningsmedlemmer og 1 institutionsmedlem, eller blot 9 betalende medlemmer?
- Ønsker vi fortsat at opkræve kontingent for foreninger og institutioner?
- Ønsker vi fortsat at vedtægtsændringer skal følge de gældende vedtægters punkt 6.1?
- Punkt 5.8 i de gældende vedtægter bør udgå.

Arrangementer på Dianalund.dk

138/2019: 18⁵⁰-19⁰⁰

Beslutning:

På Dianalund.dk kan der optages opslag fra ikke kommercielle foretagender, herunder foreninger og institutioner. Forretningsdrivende henvises til annonceringsmuligheden på siden.

Danmark taler sammen (Fællesspisning)

139/2019: 19⁰⁰-19¹⁰

-Hvem kan udover Bente være et emne fra DUR?

Beslutning: Charlotte vil gerne deltage sammen med Bente og Arne, som begge er i Brugsens bestyrelse.

Julebelysning

140/2019: 19¹⁰-19²⁰

-Hvad er næste skridt for at få sat gang i projektet?

I må gerne alle tænke over hvem vi kan få med i en arbejdsgruppe, samt om hvordan vi får det finansieret.

Beslutning:

Der er nu indløbet afslag på de sidste ansøgninger til fonde vedrørende etablering af julebelysning i byen.

Vi forsøger at invitere et eller flere firmaer ind til at give alternative forslag til en model for finansiering af julebelysning i byen

Formanden informerer

142/2019: 19²⁰-19³⁰

Krænkelser af ophavsret

Generalforsamling 2020. På valg er Jacob, Bente, Charlotte, Henrik og Kim.

-Ønsker alle at fortsætte?

Beslutning: Henriette har siden sidste møde talt med Copyright agent, og informeret om at vi ikke ser at DUR hæfter for dette i og med at vi havde andre ansat til at bestyre vores hjemmeside. Copyright Agent ville vurdere sagen og vende retur. Dette afventer vi nu.

Charlotte og Henrik har begge tilkendegivet at de muligvis vil stille op igen. Charlotte har svært ved at afse mere tid end nu. Henrik ønsker mere struktur ift. bestyrelsesarbejdet.

Vi drøftede den nylige udsættelse af omfartsvejen, samt henvendelse fra en borger vedr. vores videre arbejde med dette. Vi blev enige om at prøve at høre omfartsvejsgruppen om de ville arbejde videre med dette.

Opfølgning på bestyrelsesseminar.

142/2019: 19³⁰-21⁰⁰

-fortsat aktionsplan

Beslutning: Udsat til næste møde

Evt.

143/2019:

Nyt punkt på dagsordenen, tidligere fremsendt på mail af Henrik og Arne.

- Hvordan skal vi disponere over de resterende midler i helhedsplanen? Samt de bevilgede midler fra kommunens Udviklingspulje, som er godkendt til først at blive brugt i 2020. Forslaget gik på at bruge de resterende midler samt de bevilgede 150.000 fra udviklingspuljen til borgerhusgruppen, som derved kunne arbejde videre med belægningsfelt samt vestterrasse. Forslagsstillerne ønskede en afstemning blandt de fremmødte medlemmer om hvorvidt pengene kunne anvendes til næste fase i borgerhusprojektet. Forslaget om dette blev nedstemt med stemmerne 3 imod og 2 for.

Næste møde Torsdag den 16/1-2020 kl.18.30-21.30